
 

 

 

 

SR. FÈLIX LARROSA 
Cap de l’Oposició 
Ajuntament de Lleida 

 

 

Benvolgut Sr. Larrosa,  

He rebut el seu escrit sol·licitant un Pacte de Ciutat en matèria urbanística i 
agraeixo el seu interès en contribuir en el progrés social i econòmic de Lleida.  

Coincideixo amb vostè que cal que la Lleida del futur la construïm entre tots i 
totes pensant en un model de ciutat cohesionat, econòmicament equilibrat i que 
obeeixi a l’interès general d’acord amb els principis d’eficiència i sostenibilitat. No 
puc estar més d’acord.  

Un Pla d’Ordenació Urbanística Municipal (POUM) és un document cabdal que 
planifica el desenvolupament econòmic i social de Lleida per als propers 15 anys. 
Un document molt important on es defineix com i quina ha de ser la ciutat que 
volem.  

Un document com aquest necessita un consens tranversal i unes majories 
reforçades perquè no deixa de ser un document fonamental que ha de guiar el 
desenvolupament de la ciutat amb independència dels partits polítics que 
governin. El document del POUM que vostès volien tirar endavant només 
comptava amb el recolzament d’una part dels grups municipals del consistori i 
pensem que es tracta d’un un document que actualment requereix un diàleg 
assossegat amb tots els agents socials i un consens més ampli.  

Això vol dir que ara és el moment d’analitzar els escenaris possibles per decidir 
quin és el millor camí. 

Per aquesta raó, des de la Regidoria d’Urbanisme s’iniciarà una ronda de 
contactes i trobades amb els col·lectius, entitats, organitzacions relacionades 
amb els sectors del planejament urbanístic i amb l’habitatge, amb la societat civil 
i les organitzacions de caràcter veïnal, social i econòmic de la ciutat per valorar 
el document de forma final i prendre les decisions oportunes, així com 
consensuar com ha de ser el model de ciutat, especialment amb tots aquells que 
van presentar al·legacions al POUM.  

 

 



 

 

De la mateixa manera, estarem encantats de parlar amb el seu grup municipal i 
la resta de partits de l’oposició per arribar al màxim consens possible. És 
coherent fer-ho, com a mostra de la nostra voluntat de diàleg i treball conjunt en 
benefici de tots els lleidatans i lleidatanes.  

El Ple Municipal de l’Ajuntament de Lleida serà qui decideixi dur a terme 
l’aixecament de la suspensió de llicències amb l’objectiu de poder seguir parlant 
amb els diferents agents cívics i socials i aconseguir un document transversal, 
acordat i amb el màxim consens possible. Considerem que regir-nos pel POUM 
del 1999 mentre duri aquest procés de diàleg i consens donarà seguretat jurídica 
als inversors i facilitarà la gestió i tramitació de les llicències urbanístiques.  

Des de l’equip de govern li demanem que el seu grup municipal, amb vostè al 
capdavant, se sumi a la millora de l’actual POUM i recolzi l’aposta de diàleg amb 
la ciutadania amb l’objectiu d’aconseguir una Lleida més moderna, més propera, 
més connectada, més compromesa, més saludable i, sobretot, més justa.  

Atentament, 

 

 

 

 

 

Miquel Pueyo i París 
Paer en Cap 

 

Lleida, 26 de setembre de 2019 
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